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2. 
Verslag 

25 
maart 

Het 
verslag 

wordt 

gedeeld 
met het 

COA. 

  

3. 
Stappenplan 

Risicoanalyse: 

definitieve 
versie wordt 

t.z.t. met 
COA 

gedeeld. 
Intern 

binnen het COA is het 
concept 

eveneens 

gedeeld. 
Hierover ontstond 

verschil van inzicht. COA en 

gemeente zijn samenwerkingspartners, 

dat 
is 

het 

uitgangspunt. 

Omwonendenoverleg 
10 

april: 
Er worden deze 

dag 
werkafspraken 

gemaakt 
over 

samenwerking 
en 

communicatie, Tijhof 
zit voor. 

Burgemeester 
is de eerste keer 

erbij. 
In 

vervolgoverleggen 
wordt het 

stappenplan besproken. 

  

Vergunning: 

Discussie over snelheid in relatie tot 

zorgvuldigheid. 

Damste maakt 

zienswijzennota op 

basis van de tien 

ingediende 

zienswijzen. 
Vervolgens 

komt de nota 
in 

de 

raadsvergadering 
van 

(mogelijk 
30 mei 

of} 
27 

juni 
aan de orde. Daarna 

vergunningverlening, 

beroepperiode 
is zes weken. Gezien de vakanties betekent dit dat 1 

september 
een reële datum is voor de start van 

vergunningsplichtige 

werkzaamheden . 

Gemeente 
informeert 

COA 
of 

27 

juni daadwerkelijk 
de datum is 

waarin de 

zienswijzennota 
in de raad 

besproken 
wordt. 

COA 
verwacht door deze 

vertraging 

extra 

opslagkosten 
voor de 

units. 

Het COA 
heeft de 

units 
vroegtijdig aangeschaft op 

eigen 

verantwoordelijkheid. 
De 

gemeente 
heeft 

geen garanties 
afgegeven 

i.v.m. 

zienswijzen 
dus 

draagt 
deze 

extra 
kosten niet. 

Hoogte 

hek 

In 
de 

aanvraag 

staat 
120 

cm. Als 
uit 

de 

zienswijzen 

ook 

blijkt 
dat een 

hoger 
hek 

gewenst is, 
wordt dat 

meegenomen 

in de 

vergunning. 

DN 

checkt of de hekken al 

zijn 
besteld 

op 

120 cm. 

(geanonimiseerd)

Roken 

op 

het terrein? 

Poortje zit niet in 

vergunningaanvraag. 
COA vindt het 

wenselijk 
dat 

op 

die 

plek 
een 

poort 
komt. Eventueel na 

vergunningverlening 
een 

nieuwe 

vergunning 
hiervoor 

aanvragen. 

Herinrichting groen 

Punten uit 

overleg 

met 
4 

april 
(omwonenden) 

zijn besproken 

met 

Dolmans: buitenrand 

hoog, 
dicht en binnenrand 

laag. Overzichtelijk 

voor 

hulpdiensten, 
conform kadastrale 

grens. Voorlopig geen 

groenwerkzaamheden, 
wel 

grondwerkzaamheden, 
route calamiteiten 

wordt 
aangepast 

en 

ingetekend 
(check 

hierbij 
ook 

bovengenoemde     

nn 

bespreken 
dit 

separaat. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Rick 

| 

VE 

zoekt 
uit 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Na 

vergunningverlening 

MN 

TT 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)   

Na 

zienswijzennota 

doet 
gemeente 

uitspraak 

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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looppoort). 
Dolmans komt met een 

aangepast plan. 

Asbest: 

vergunning 
is 

aangevraagd 
voor 

verwijderen 
asbesthoudende 

| 

kit en asbesthoudende 

platen 
in de 

woningen. 
Zodra de datum 

bekend is 

geeft 
COA dit door en communiceren we in de nieuwsbrief 

(een 
week 

vooraf). 

Herinrichting speelgebied | 

Nu 

nog 

niet aan de orde. 

4, Communicatie 

Nieuwsbrief 

Na 10 
april 

komt de 

volgende, 
met een vaste structuur. 

DN 

meekt 

concept 

FAQ 

Aanpassing 
na 10 

april || 

Plaatsing 
statushouders 

in 
Fletcher 

{ | 
15 

april 

gekoppeld 
aan azc 

Rijssen-Holten 

— 

vooruitlopend op 

de 

opening 
maken 

concept 
iom 

| bespreken. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

draagt 
gemeente 

bij 
aan totale 

capaciteitsopgave. 
Deze 14 

statushouders komen 10-4 en 

zijn 
al 

gekoppeld 
aan de 

gemeente 

— 

doel 

gezinshereniging. 
Drie hebben al een 

woningaanbod. 

  

  

5, Wat verder ter tafel komt 

Contracten: 
Wifi, 

nutsvoorzieningen 

en sloten 

zijn 
vervangen, 

oude 

eigenaar 

heeft oude contracten 

eigen woningen 
nog 

niet 
opgezegd. 

Kleur 
units: 

wordt 
niet 

aangepast 
i.v.m. 

hoge wrapkosten (100K) 

— 

schilderen kan niet omdat COA de units huurt. 

Mogelijke praktische 

oplossing: plaatsing 
van leilindes.   

heeft 
contact 

(geanonimiseerd)

met 

is 

contactpersoon 

(geanonimiseerd)

| 
zet 

mogelijke 

oplossingen op 

papier 
voor 

gemeente 

(geanonimiseerd)   

Dn 

en 
houden 

gemeente op 

de 

hoogte 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

  

  
Volgend overleg: Maandag 

15 
april 

om 11.00 uur 

  

  
  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


